
 

 
 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte i Norrvikens Villaägareförening 2024-11-13 

 

Närvarande: 

Eva Schreiber ordf,sekr 

Jan Sannergren 

Monica Wennerland Berglund 

Gunnar Lustig 

Sofia Ferm, sekr 

Viveka Eriksson  

 

Frånvarande: 

Gerry Johansson  

Johan Lundmark  

 

§ 1.  Mötet öppnas / Välkomna 

 

Ordföranden öppnade mötet. 

 

§ 2.  Godkännande av dagordning 

 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3.  Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll, 2024-10-01 

 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4.  Ekonomi – Bokslut/Revisor 

 

På kontot 52 283 kr. Vi har precis betalt för kyrkan och musikerna för höstkonserten.  

 

§ 5.  Medlemsantal -Värvningsaktiviteter 

 

Norrvikens Villaägareförening har idag 321 medlemmar varav 232 har en e-postadress registrerad i 

medlemsregistret. 

 

Värvningsaktiviteter, återupptas efter årsskiftet.  

 

Ett förslag är att kontakta SEOM för att bjuda in dem till årsmötet i vår. Parkerar frågan till nästa 

möte när Gerry är med.  

 



 

§ 6.  Facebook-grupp/informationsspridning 

 

Antalet medlemmar i våra två Facebookgrupper, Norrvikens Villaägareförening och NVF - 

Norrvikens Villaägarförening (privata gruppen) 53 medlemmar, ökar mycket långsamt. Instagram 

23. 

För att försöka få fler medlemmar har Monica skapat ett Instagram-konto, 

”Norrvikensvillaagareforening” och skall lägga upp länkar till våra grupper på både 

Sollentunatipset och Vi i Norrviken.  

 

FB inlägg under november; 

Medlemsavgiften, autogiro, läggs ut denna vecka. 

Muddring och de invasiva arterna. Läggs ut denna vecka.  

Parkering IP, Monica gör utkast och mejlar ut så att vi kan komplettera och justera. Mål att lägga ut 

nästa vecka.  

 

Vi sammanfattar även informationen i ett mejl till medlemmarna.  

 

Informationsspridning inför nästa konsert, sätta en plan för när, hur och var vi skall annonsera 

tidigare.  

 

§ 7.  Information: Kommunen/Villaägarna/Trafikverket 

 

I lokaltidningen Mitt i Sollentuna (nr 42) står att läsa att politikerna i kommunen är överens om att 

utöka antalet badbryggor. Janne kontaktar Britt-Inger och följer upp för att se till att Torparängens 

badplats ligger högt upp.  

 

§8.  Bryggan 

 

Sofia tar upp stegen innan isen lägger sig.  

 

 

§9.  Övrigt 

 

• Aktivitetsbidrag. Eva tar kontakt med Åsa på villaägarna.  

 

 

§ 13.  Nästa möte 

 

  17 januari, middag 18:00 hemma hos Viveka 

 3 februari, 19:00, hos Gunnar, Johan sekr. 

 9 april, årsmöte 

  

 

Vid protokollet                                                                             Justeras: 

 

 

 

Eva Schreiber    Viveka Eriksson 

 


